
Van: Toon Coopmans  
Verzonden: vrijdag 24 september 2021 9:18
Aan: Griffie GB
Onderwerp: Technische vraag Hollevoort / BP buitengebied, herziening januari

Technische vraag voor behandeling in de raadsvergadering van 7 oktober.

Geacht college,

In het ED van vrijdag 24 september verklaart wethouder van Zeeland dat de gemeenteraad 
zaken zoals de uitbreiding van Hollevoort heeft gedelegeerd naar het college en dat de raad 
hierover niets heeft te zeggen.

Naar aanleiding van haar uitspraak heb ik enkele vragen aan het college die ik graag voor de 
behandeling in de raadsvergadering van 7 oktober beantwoord wil zien.

1. Waarom brengt u dit plan in de raad als de raad hierover toch niks te zeggen heeft?
2. Welke zaken heeft de raad gedelegeerd naar het college en wanneer?
3. Graag wil ik het voorstel en het besluit zien.
4. Voor het plan uitbreiding Hollevoort wil ik graag alle ambtelijke adviezen inzien.
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